

بروكوكائين

التركيب :

كل 100 غ من مرهم برووكوكائين يحتوي على : سينكوكائين(ديبووكائين) هيدروكلوريد 0.5 غ.
هيدروكورتيزون 0.5 غ.

الاستطبابات:

يزيل المخدر الموضعي سينكوكائين الألم ويرخي التشنح المصري. بينما يزيل الهيدروكورتيزون الحكة والالتهاب، كما ينقص التصريف المصلي.

لذلك فإن مرهم برووكوكائين يستعمل للحالات التالية : البواسير الداخلية والخارجية الحادة، الوقاية ما بين الهجمات لمنع حدوثها أو تكرارها، معالجة اختلالات البواسير كالحكة الشرجية، الأكزيما حول الشرج، التهاب المستقيم، التشدق، معالجة مرضي البواسير قبل العمل الجراحي وبعد العمل الجراحي، حالات البواسير الحادثة بعد الولادة.

مضادات الاستطبابات:

فرط حساسية معروفة لأي من المكونات.

التأثير الجانبي:

بعض المرضى قد يختبرون حرقة عند التطبيق وخاصة إذا كان الغشاء المخاطي متضرر.

التحذيرات:

يجب عدم استعمال الستيروئيدات الموضعية بشكل زائد أثناء الحمل، مثل كميات كبيرة لفترات طويلة. مثل جميع المستحضرات التي تحوي كورتيكوستيروئيدات موضعية، فإن إمكانية الامتصاص الجهازي يجب أن تؤخذ بالاعتبار. على وجه الخصوص فإنه يجب تجنب المعالجة المستمرة طويلة الأمد للرضع.

الجرعة وطريقة الاستعمال:

يطبق المرهم بكمية صغيرة بواسطة الإصبع، على المنطقة الحاكمة أو المؤلمة، في الصباح والمساء وبعد كل تبرز.

للتطبيق العميق ركب الماسورة (الفنية) على الأنوب، وأدخلها عميقاً واعصر الأنوب بلطف من النهاية السفلية خلال سحبه خارجاً.

مدة المعالجة:

تعتمد مدة المعالجة على النجاح العلاجي ولا تتجاوز عادة أكثر من 3-2 أسبوع.

العبوة:

إن برووكوكائين مرهم متوفّر في أنبوب سعة 30 غ مع الماسورة (الفنية) الخاصة.

PROCTOCAINE

Composition:

Each 100g. of PROCTOCAINE Ointment contain:

Cinchocaine(Dibucaine)hydrochloride	0.5 g.
Hydrocortisone	0.5 g.

Indications:

The local anaesthetic cinchocaine relieves pain and relaxes sphincteric spasm. Pruritus and inflammation are relieved by hydrocortisone, which also decreases serous discharge.

PROCTOCAINE Ointment is thus used for the following: internal and external haemorrhoids; prophylaxis between attacks to prevent recurrences; haemorrhoidal complications-anal pruritus, perianal eczema, proctitis, fissure; pre-operative and post-operative treatment of haemorrhoidectomy patients; post-partum haemorrhoidal conditions.

Contradictions:

Known hypersensitivity to any of the ingredients.

Adverse effect:

Certain patients may experience burning upon application, especially if the mucous membrane is damaged.

Warnings:

Topical steroids should not be used extensively in pregnancy, i.e. in large amounts or for long periods. As with all preparations containing topical corticosteroids, the possibility of systemic absorption should be considered. In particular, long-term continuous therapy should be avoided in infants.

Dosage and administration:

Apply the ointment in small quantity with the finger, on the painful or pruritic area, morning and evening and after each stool. For deep application attach cannula to tube, insert to full extent and squeeze tube gently from lower end whilst withdrawing.

Duration of treatment:

The duration of treatment depends on the therapeutic success and usually amounts to not more than 2-3 weeks.

How Supplied:

PROCTOCAINE Ointment is available in tube of 30g with cannula.